



SBKs Blekingedistrikt
Styrelsemöte

2024-05-06

Protokoll fört vid styrelsemöte I SBKs Blekingedistrikt.

1. Ordförande Göte Karlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande:

Göte Karlsson	Ordf
John Rehn	Kassör
Patrik Karlsson	Ledamot
Ingrid Lindfalk	Ledamot
Ari Korhonen	Ledamot
Roland Sjösten	Ledamot
3. Patrik Karlsson valdes att jämte ordföranden **justera** dagens protokoll.
4. **Föreslagen dagordning** godkändes.
5. **Föregående protokoll** – styrelsemöte 2024-04-01 lades till handlingarna efter det att Ingrid Lindfalk återkopplat till frågan om Webb administratör för distriktet. Ingrid tar kontakt med A-B Magnusson i Ronneby som är webbadministratör för ett flertal hemsidor och återkommer med resultatet av den kontakten vid nästa styrelsemöte.
6. John Rehn redogjorde för det **ekonomiska läget** :
 - Rallyns kostnader just nu på 6 000 kr som ska fördelas på lokalklubbar och distriktet.
 - Tjundverksamheten har fått 13 974 från central nivå.
 - Resultatet just nu är + 12 000. Ingen kostnad belastas distriktet och vi fakturerar 50 % före och 50% efter utbildningsverksamheten.
 - Hundägarutbildning – inget utfall.
 - Utfallet på hela distriktet är + 13 399 mot budget helår – 7 000.



7. **Fullmäktigemöte** 15 maj

- Kallelse har gått ut 9/4 till respektive lokalklubbar och publicerats på hemsidan samma datum. Fråga om administrativ avgift till distriktet kommer upp på mötet.

8. **SM fonden** diskuterades och efter viss undersökning säger kassören att kapitalbeskattning kan bli en effekt om fonden överförs till distriktets normala ekonomihantering. Kassören kollar upp detta mer detaljerat med Skatteverket.

9. **Kongressen 25-26 maj** avhandlades med tyngdpunkt på valberedningens **förslag till val till förbundsstyrelsen (FS)** där styrelsen beslutar att rösta för valberedningens förslag.

Motioner – där styrelsen anser att vi ska stödja Smålandsdistriktet syn på instruktörsutbildning. Övriga motioner enligt FS yttrande och förslag. Dessa motioner tas upp på fullmäktigemötet där vi anser att distriktets representanter ska ha viss frihet att rösta efter hur de uppfattar beslutsläget under kongressen.

Ekonomi, verksamhetsberättelse och budget på central nivå där vår styrelse emotser lokalklubbarnas syn på dessa punkter. Ett rykte säger att FS kommer att föreslå en medlemsavgiftshöjning med 80 kr från 2025.

Beträffande verksamhetsberättelsen har ordförande Christer Erixon – på ett ödmjukt sätt – förklarat varför ekonomin ser ut om den gör.

10. **Rapport från kontaktperson/lokalklubbarna**

Patrik rapporterade från Karlskrona där han bl a vill kunna rapportera vid möte på lokalklubben. Klubben har fått hjälp med viltstaket och nytt kök av Fortverket.

11. **Rapport från distriktskommittéer** – Mentalbeskrivning Hund I Karlskrona – 2 MH med just nu 5 deltagare.

HUK – ingen rapport

Rally- Inofficiella träningstävlingar är planerade.

Tävling – ingen rapport

Tjhund – 13/4 genomfördes DM där tre deltagare klarade kvalificeringskrav för anmälan till SM.

21/4 genomfördes anlagstest (8 hundar) för Flygvapenhundar. Internatkurs på F 17 i sommar kommer.

Flygvapnets flygdag den 24/8 på F 17. Tjänstehundsverksamheten deltar och visar upp sina färdigheter.

Räddningshund – ingen rapport

Styrelsen uppmanar alla kommittéer att publicera sina protokoll/mötesanteckningar på distriktets hemsida. Skicka gärna en kopia till distriktsstyrelsen.



12. **IGP SM** 5-7/7 på Brunnsvallen.

Patrik rapporterade om möte med Per Brunberg gällande spårmarker. Roland kollar om marker i Hammargärdet, Møljerud och Hasselstad. Domare tas ut centralt. Funktionärsläget är OK. Göte har kontakt med Teknik/Fritid/Kultur i Ronneby och de har ett planeringsmöte den 17/5 kl 1500 på Brunnsvallen.

13. **Försvarsmaktsmästerskap** – förberedelser går enligt plan, tävlingscentrum blir Lilla Holje i Olofström.

14. **SM Bruks 2025**

- Kolliderar med Agility VM i Kalmar
- Kenneth Lindfalk (adjungerad) anser att vi ska ha ett arrangemang med inriktning på själva tävlande och inte så mycket kringarrangemang.
- Problem att köra Modprov och SM samma år.
- Göte Karlsson kollar med Olofströms kommun om SM 2025.

15. **Inkommande skrivelser** där Patrik Karlsson orienterade om en Youtube film som informerar om hur man från distriktsansvarig lägger upp nya behörigheter av t ex tävlingsledare, tävlingssekreterare och figuranter.

16. **Utgående skrivelser** - fanns inga.

17. **Övriga frågor** – fanns inga.

18. **Nästa möte** är 15/5 kl 1800 i Ronneby och är förberedande möte inför fullmäktigemötet kl 1900.

Roland tar hand om förtäring vid mötet – efter info om hur många som anmält deltagande.

19. **Avslutning** – ordförande Göte Karlsson tackade för ett innehållsrikt och trevligt möte och förklarade detsamma för avslutat.

Vid Protokollet

Justeras

Justeras

Roland Sjösten

Göte Karlsson

Patrik Karlsson

SIGNATURES**ALLEKIRJOITUKSET****UNDERSKRIFTER****SIGNATURER****UNDERSKRIFTER**

This documents contains 3 pages before this page

Dokumentet inneholder 3 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 3 sivua ennen tätä sivua

Dette dokument indeholder 3 sider før denne side

Detta dokument innehåller 3 sidor före denna sida

authority to sign

representative

custodial

asemavaltuus

nimenkirjoitusoikeus

huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt

firmateckningsrätt

förvaltare

autoritet til å signere

representant

foresatte/verge

myndighed til at underskrive

repræsentant

frihedsberøvende